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 Jaarverslag JVC Cuijk seizoen 2023-2024 (concept) 
 
1. Inleiding 

 
Eindelijk was het dan zover. Onder leiding van de vorig jaar aangetreden coach Robert 
Grauwde en zijn begeleidingsteam is het ons vlaggenschip JVC 1, na enkele net mislukte 
pogingen, gelukt kampioen te worden in de derde klasse. Een fantastische prestatie van het 
team en de staf. Het kampioensfeest was in één woord geweldig en zullen we ons nog lang 
blijven herinneren. Het team van JVC 1 is bovendien voor het nieuwe seizoen verjongd. 
Vanuit JVC 2 sloten Juup van den Besselaar en Sil Geraets aan. Beide spelers hebben 
afgelopen jaar al op jonge leeftijd hun debuut mogen maken. Verder is de selectie versterkt 
met oud JVC-jeugdspelers Don Linders (van HBV) en Mateja Mujkic (van Eendracht Mook) en 
ook met Hafid Sarkouk (van Vitesse ‘08) die in 2017-2018 al voor de hoofdmacht uitkwam. 
De tweede klasse biedt weer nieuwe en spannende sportieve uitdagingen. Niet alles zal over 
rozen gaan, maar het team beschikt over veel saamhorigheid, veerkracht en een verzorgde 
speelstijl, ingrediënten die zeer belangrijk zijn voor een goede positie in deze klasse. We 
wensen JVC 1 heel veel succes. 
Het afgelopen seizoen is hard gewerkt aan nieuwe en beloftevolle ontwikkelingen voor JVC 
Cuijk. Allereerst krijgt het samengaan met medebewoner SIOL op het sportpart De 
Groenendijkse Kampen steeds meer vorm. Het hele seizoen is zeer nauw samengewerkt met 
de teams van jo7 en jo8. In totaal hebben bijna 100 spelers in samenwerkende teams 
gespeeld en samen getraind. De samenwerking zorgt ook voor steeds meer nieuwe aanwas 
in de jongste jeugd. Dit stemt ons uiteraard zeer tevreden. Alle jeugd van jo7 t/m jo15 van 
beide verenigingen speelt het komende seizoen in samenwerkende teams. De 
samenwerking verloopt zo goed dat er al concrete plannen liggen om na het volgende 
seizoen met de volledige jeugdafdeling verder te gaan als SJO (samenwerkende 
jeugdorganisatie). Dit is een uitstekende ontwikkeling en een mooie gelegenheid voor beide 
clubs om op korte termijn tot een fusie te komen. De complimenten gaan dan ook uit naar 
de samenwerkingscommissie en ook naar het bestuur van SIOL voor de prettige 
samenwerking en het onderlinge vertrouwen. 
Het overleg over de nieuwe indeling van het sportpark verloopt voorspoedig. Alle 
deelnemende sportclubs hebben hun wensen kenbaar gemaakt, er is een nieuwe 
plattegrond voorgesteld en met enkele kleinere aanvullingen en verbeteringen nadert het 
overleg zijn eindfase. De laatste stem heeft uiteraard de gemeenteraad van het Land van 
Cuijk. 
Een belangrijk onderdeel binnen de nieuwe plattegrond is het huidige hoofdveld van JVC 
Cuijk dat afgelopen zomer een volledig nieuwe kunstgrasmat heeft gekregen. Het oude 
kunstgrasveld dateerde van 2008 en voldeed niet meer aan de huidige eisen. Op het nieuwe 
kunstgras wordt al volop getraind en gespeeld en dit wordt ervaren als een verademing voor 
spieren en gewrichten. 
Veel dank gaat weer uit naar onze trouwe en onze nieuwe sponsoren, die bij onze 
sponsorcommissie in goede handen zijn. Hetzelfde geldt voor al die vrijwilligers die de 
vereniging dag in dag uit draaiende houden. 
Het seizoen 2024 - 2025 biedt dus weer genoeg uitdagingen voor ons allemaal. Wij als 
bestuur zullen weer met positieve energie de belangen van JVC vertegenwoordigen. Hopelijk 
krijgen we hierbij weer net zoveel steun van de vrijwilligers als in hert voorbije seizoen. 
Succes allemaal!   
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Namens het bestuur  
Robert Vredeveldt 
 
2. Bestuurssamenstelling 
 
Het bestuur van JVC Cuijk bestond dit seizoen uit: 

Robert Vredeveldt Voorzitter  

Werner Vloet   Secretaris  

Sjaak Wellesen Secretaris 

Jeroen Dirks   Penningmeester - Horecazaken 

Maurits de Boer  Communicatie- Vrijwilligerszaken 

Bob Heijl   Accommodatie 

Kevin Brandts  Voetbalzaken  

Geert-Jan Heijl Sponsorzaken - Commerciële zaken 

 

Nella Ririmasse stond het bestuur bij als notulist 

 

Aftredend en niet herkiesbaar is Maurits de Boer. Naar een nieuwe persoon die de taken van 
Maurits over gaat nemen wordt gezocht.  Belangstellenden kunnen zich melden. 

Het bestuur stelt Werner Vloet voor die de taken van Sjaak Wellesen gaat overnemen. 

3. Contributie, kledingfonds, participatiebijdrage   
 
Contributie 

De contributiebedragen voor het seizoen 2023-2024 staan hierna in een tabel vermeld. 

De bedragen zijn gelijk aan die van het vorige seizoen 2022-2023. 

Ook is besloten dit seizoen weer geen toeslag voor de prestatieve teams in rekening te 
brengen.  

De bijdrage kledingfonds voor alle spelende leden bedraagt € 20,00 per seizoen. 
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Aantal spelende leden 2022-23    
Aantal dames/meisjes: 36     
Aantal heren/jongens: 299     
 
Het aantal leden is in vergelijking met het voorgaande seizoen licht gedaald. Dit is natuurlijk 
een ontwikkeling die in de gaten moet worden gehouden, maar deze kan ook weer 
gerelativeerd worden als de sterke ledendaling sinds corona bij veel Nederlandse sportclubs 
in aanmerking wordt genomen. 
  
Participatiebijdrage 

Van alle leden wordt verwacht dat ze elk seizoen een participatiebijdrage leveren voor het 
goed functioneren van de vereniging. 

Bij leden jonger dan 15 jaar wordt die bijdrage van de ouders verwacht (1 x per gezin). 

Aan leden die geen invulling geven aan deze participatiebijdrage wordt een 

bedrag/toeslag van € 50,- in rekening gebracht (maximaal 1 x per gezin). 

  

Inning van contributie, bijdrage kledingfonds, participatiebijdrage 

• Contributie en bijdrage kledingfonds worden zo veel mogelijk jaarlijks aan het begin van 

   het seizoen geïnd middels een automatische incasso. 

• De participatiebijdrage wordt in de loop van het 3e kwartaal van het seizoen geïnd. 

• Aan het in onze ledenadministratie bekende e-mailadres wordt aan ieder lid bij een inning 
een specificatie gezonden. 

  (Ouders van jeugdspelers: veelal is dit het adres van uw zoon/dochter!). 

• Geen machtiging? Leden die geen machtiging hebben afgegeven krijgen een factuur 
toegezonden met het verzoek deze zo spoedig mogelijk te voldoen. 

   

Contributie JVC Cuijk 

De bedragen voor het seizoen 2021-2022 en 2022-2023: 

Senioren   € 140,00 



   
   

 

 4  
 

Junioren tot 19 jaar    € 140,00 

Junioren tot 17 jaar    € 125,00 

Junioren tot 15 jaar    € 105,00 

Pupillen tot 13 jaar     € 105,00 

Pupillen tot 11 jaar     €   90,00 

Pupillen tot 9 jaar       €   70,00 

Pupillen tot 8 jaar €   65,00 

 

Peildatum voor alle hiervoor genoemde leeftijden is 31-12-2021 voor het seizoen 22-23 

Spelend 3e en volgend jeugdlid uit één gezin € 20,00 

  

Geen financiële ruimte om de contributie te betalen?  

Lokale en landelijke voorzieningen kunnen een oplossing zijn om te blijven voetballen. Op 
initiatief van de ING samen met de KNVB, SchuldenlabNL, de VoorzieningenWijzer en de NSR 
(Nederlandse Schuldhulproute), heeft JVC Cuijk sinds kort een Financieel Contactpersoon 
kunnen aanstellen. Henry van den Tillaart helpt je graag, laagdrempelig en vertrouwelijk.  

Kijk wat voor jou mogelijk is!  

Ga naar financieelcontactpersoon@jvccuijk.nl en vermeld in je bericht je telefoonnummer, 
zodat hij contact met je kan opnemen. 

  

Een van de lokale voorzieningen is Stichting Leergeld Land van Cuijk 

Stichting Leergeld Land van Cuijk is een organisatie, die zich richt op kinderen tussen de 

4 en 18 jaar uit gezinnen met beperkte financiële middelen. 

Stichting Leergeld wil deze kinderen ook mee laten doen aan sportactiviteiten om te 
voorkomen dat zij op sociaal vlak buitengesloten worden. Dit doet Stichting Leergeld 

door financiële ondersteuning te bieden bijvoorbeeld voor de voetbalcontributie. 

Zie voor meer informatie op de website van de Stichting Leergeld Land van Cuijk: 

mailto:financieelcontactpersoon@jvccuijk.nl
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https://www.leergeldlandvancuijk.nl. 

Voor extra informatie over de hiervoor genoemde onderwerpen - contributie, kledingfonds, 
participatiebijdrage en financiële ondersteuning - verwijzen we ook naar onze website. 

 
4.Horeca 
 
De kantine trekt de goede ontwikkeling van voorgaand jaar door. 
Marian Bovenkerk en Bart van Egmond zorgen nog steeds voor de wekelijkse personele 
bezetting. Vanaf dit seizoen, naast de vaste helpers, met vaste hulp van ouders van 
aangewezen teams. Dirk Jonker verzorgt vaak de bezetting op de donderdagavonden na de 
training en Frank Smit zorgt samen met Monique Ebben (sinds dit seizoen) op zondag, waar 
nodig, voor het openen van de kantine. 

De inkoop en contracten worden ook door Marian en Bart geregeld, met waar nodig hulp 
van het bestuur. 

Ondanks de hulp van vele vrijwilligers blijven we benadrukken dat vele handen licht werk 
maken en juist het gezamenlijke schouders eronder zetten een levendige club maakt van JVC 
Cuijk en de gezamenlijke jeugdopleiding met SIOL. Alle vrijwillige hulp is onmisbaar voor de 
club. 

In navolging van het seizoen 22/23 zijn er in 23/24 wederom 3 darttoernooien georganiseerd 
en zijn er ook wederom de gezellige 35+-toernooien geweest. Beide op de vrijdagavond.  

Eind mei heeft ook de Land van Cuijk Cup weer plaatsgevonden, welke met 14 teams goed 
bezet was. Ook het aansluitende feest was gezellig. 

Noemenswaardig waren ook de schoolvoetbaltoernooien die goed verliepen en door het 
openen van de beneden bar (onder de nieuwe Luifel van Smits Rolluiken) ook nog wat 
extra’s opleverde. 

Daarnaast zijn er op zaterdag een tweetal feesten georganiseerd, waaronder het 
spectaculaire eindfeest met het kampioenschap, een onvergetelijke dag voor zowel spelers, 
staf, club en supporters. 

Eind juni is JVC Cuijk ook gastheer geweest van het eindtoernooi voor de jeugd. 

Aankomend seizoen loopt het huidige inkoopcontract met Grolsch af. Hierdoor ontstaat er 
ook weer een mooie uitdaging om een nieuw contract af te sluiten. 
Met United Soft Drinks is inmiddels ook een nieuw contract afgesloten. Dit zie je o.a. terug 
aan een nieuw aanbod aan dranken en de koeling op de bar. 
Ook nieuw in de kantine is de uitbreiding van het assortiment, te zien op het scherm, met 
een aantal broodjes en een portie bittergarnituur. 

Terugkijkend op het afgelopen seizoen kunnen we er trots zijn op hoe de kantine gerund 
wordt en hopelijk kunnen we dit seizoen de ingezette lijn doortrekken. De jeugdopleiding 

https://www.leergeldlandvancuijk.nl/
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samen met SIOL bloeit én groeit en dit zorgt ook voor veel vreugde en drukte in de kantine 
op de zaterdagen. 

5. Ontwikkelingen Groenendijkse kampen en harmonisatie   

 

In januari 2023 hebben we als verenigingen met wethouder mevrouw Hendriks gesproken 
over het sportpark en het accommodatiebeleid van de gemeente. Vanuit deze gesprekken 
zijn we verder gaan praten over de ontwikkeling van het sportpark en de samenwerking.  

De verenigingen SIOL, Graaf Herman, Civicum, l’Arc, Bull Fighters en JVC Cuijk hebben samen 
met bureau Kragten de mogelijkheden onderzocht. Door samen te werken, kunnen we de 
toenemende eisen en taken beter verdelen. Dit heeft geleid tot een rapportage en 
intentieverklaringen.  

Tijdens het proces zijn de wensen van de verschillende verenigingen verzameld en 
besproken. Het samenbrengen van verschillende verwachtingen en culturen gaat niet zonder 
moeite, maar iedereen ziet kansen en mogelijkheden. We horen ook positieve signalen van 
andere samenwerkende verenigingen.  

Er is veel gesproken over de keuze tussen één of twee locaties. De huidige locaties zijn 
verouderd en voldoen niet meer aan de eisen van deze tijd. Door gezamenlijk gebruik te 
maken van de faciliteiten, kunnen we besparen op onderhouds- en energiekosten. Bijna alle 
verenigingen hebben snel de voorkeur uitgesproken voor één accommodatie. Hierbij is wel 
flexibiliteit in het ontwerp gevraagd. Uiteindelijk hebben alle verenigingen aangegeven mee 
te willen doen aan het onderzoek en de verdere ontwikkeling van de huidige plannen.  

Veranderingen kunnen uitdagend zijn en er zijn altijd zorgen over het behoud van de 
clubcultuur. Toch zien veel verenigingen kansen om sportvarianten te kunnen uitvoeren die 
positief zijn voor het behoud van leden.  

De huidige plannen zijn volop in ontwikkeling en er liggen nog veel mooie kansen voor ons. 
Hoewel er vragen zijn over de financiële impact, zal de voorgestelde vervolgstap hier meer 
helderheid in brengen. Daarnaast wordt er nog steeds nagedacht over de privatisering van 
het sportpark en de mogelijke gevolgen voor de gebruikers.  

In september heeft de raad gevraagd om in te stemmen met de ontwikkeling van een 
openbaar sport- en beweegpark met nadrukkelijke aandacht voor ontmoeting en deelname. 
Dit plan omvat ook ruimte voor de uitbreiding van het Merletcollege locatie Cuijk op de 
locatie van sportpark Groenendijkse kampen. Het gehele plan is begroot op ongeveer 21 
miljoen euro.  

 
6. Commerciële zaken / sponsorzaken 
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Onze vereniging dankt uiteraard wederom alle sponsoren voor hun bijdrage in het afgelopen 
seizoen. Voor veel ondernemers blijft het lastig om hun hoofd boven water te houden. Wij 
als vereniging beseffen dit terdege en stellen ons begripvol op richting deze sponsoren. 
Niettemin zijn dit seizoen vrijwel alle bestaande sponsoren ons trouw gebleven. Dit is 
waarneembaar in de verlenging van de meeste doorlopende contracten. Daarnaast zien wij 
een duidelijke stijging in het aantal nieuwe reclameborden. De sponsorcommissie heeft al 
acht nieuwe reclameborden geplaatst en drie borden zijn nog in voorbereiding. Dit heeft 
wederom te maken met het vertrouwen dat sponsoren hebben in onze vereniging. Wij zien 
hierdoor dat een stijgende lijn in onze sponsorinkomsten is ingezet. Dit komt mede door het 
succes, enthousiasme en uitstraling van ons eerste elftal. Dit trekt de nodige nieuwe 
sponsoren aan. Het bestuur bedankt niet alleen de sponsoren voor hun steun, maar ook de 
leden van de sponsorcommissie voor haar inzet voor de vereniging. Deze commissie bestaat 
uit Gerard van Thiel, Bart Theunissen, William Janssen, Edward Kusters en Geert-Jan Heijl.   
Onze vereniging dankt uiteraard weer alle sponsoren voor hun bijdrage in het afgelopen 
seizoen.  
 
7. Communicatie  
 
JVC Cuijk maakt gebruik van zijn site, Facebook en Instagram om mededelingen van de 
meest uiteenlopende aard naar buiten te brengen. Het team dat de inhoud van de website 
en sociale media technisch en inhoudelijk verzorgde (resp. webmaster Theo Ceelen en de 
redactie bestaand uit Rob Christiaans, Leo Giesbers, Marloes van Haren en Maurits de Boer) 
concentreerde zich natuurlijk op het vele dagelijkse nieuws, maar stak ook veel energie in 
het levendiger maken van dit nieuws.   
Veel belang werd eraan gehecht de jeugd actiever bij JVC Cuijk te betrekken door de 
publicatie op de site en in sociale media van verslagen van de ST SIOL/JVC Cuijk jeugdteams 
en oudere JVC-teams, geschreven door de leiders of de ouders. Dit werkte 
enthousiasmerend. Steeds meer van hen hebben al de schrijftoetsen beroerd en zo 'hun’ 
jeugdteams in het zonnetje gezet.  Ook de rubriek Pupil van de Week op de site en sociale 
media van JVC Cuijk werd veel gelezen en gewaardeerd. Verder was er de digitale “Flits”, 
waarin gebeurtenissen van de afgelopen maand werden samengevat en markante personen 
en 'historische’ teams speciale aandacht kregen. En regelmatig werd een fotorubriek in De 
Gelderlander gevuld met nieuws over JVC.  
Dit alles heeft geleid tot veel positieve reacties en droeg zodoende bij aan een goede 
reputatie van JVC in de Land van Cuijk. Ook de toon van de artikelen in de regionale pers 
betreffende JVC Cuijk was positief, niet in de laatste plaats door de goede prestaties van het 
eerste elftal en de aanleg van het lang begeerde kunstgras op het hoofdveld. Een punt van 
aandacht wordt nu meer en meer de coördinatie met SIOL van de publicaties over met name 
de vele gecombineerde jeugdteams. Een goede digitale en personele verbinding is wenselijk 
voor het brengen van gezamenlijk nieuws over beide clubs.  
 
8. Voetbalzaken      
 
Jeugdvoetbal 
In het seizoen 2021 zijn we gestart met de gezamenlijke SIOL-JVC Cuijk jeugdopleiding. Deze 
samenwerking is naar ieder tevredenheid afgelopen jaar weer verbeterd en uitgebreid. We 
zien een mooie ontwikkeling in het verhogen van de kwaliteit van de jeugdopleiding en ook 
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in de samenwerkingscommissies waar we elkaar steeds beter gaan vinden en begrijpen. 
Hiervoor alle dank aan de betrokken vanuit beide verenigen.  
 
Voor de jongste jeugd is er samen met We love voetbal een per week wisselend 
oefenprogramma aangeboden. Dit oefenprogramma gold dan voor deze hele jeugd en werd 
van tevoren gedeeld met de trainers/leiders/ouders. Zo konden deze de spellen begeleiden. 
Daarnaast kregen de trainers nog de ruimte om een tweede dag in de week zelf een training 
te verzorgen voor hun team. Op deze wijze kan elke speler zich op zijn eigen niveau met 
leuke en juiste oefenstof ontwikkelen. Dit levert fantastische resultaten op met meerdere 
kampioenschappen in de verschillende fases van het voetbalseizoen. 
 
Ook dit jaar zijn er veel foto’s en verslagen naar de redactie van de JVC-site en JVC-socials 
gestuurd, die positief werden ontvangen. We hopen dat de leiders, trainers, ouders dit 
blijven doen, zodat we allemaal mee kunnen genieten van wedstrijden. 
 
Ook buiten het veld is de samenwerking verder uitgebreid: samen het seizoen openen en 
afsluiten en samen sinterklaas vieren voor de jongste jeugd. De jeugdcommissie blijft er hard 
aan werken om de jeugd nog meer leuke activiteiten samen te laten beleven. 
 
Vorig jaar hebben we de pupil van de week weer in even geroepen. Het was even aftasten 
en finetunen in het begin, maar het is snel gaan leven binnen de vereniging en positief 
ontvangen door de pupillen en hun ouders. Voor de wedstrijd mee met JVC 1 in het 
kleedlokaal en zien hoe het eraan toe gaat voor een wedstrijd van JVC 1. Samen met de 
spelers de warming up doen, de aftrap verzorgen en zorgen dat JVC snel op een 1-0 
voorspong komt met het afwerken op de keeper van de tegenstander. Dan bij de staf en 
spelers op de bank plaats nemen om de wedstrijd te bekijken en hopen op een goed 
resultaat. En als afsluiting de bal met handtekeningen te ontvangen van de selectie. Nadien 
kwamen de mooie foto’s die door Gerno en Anja wekelijk worden gemaakt samen met het 
verslag van Luctor op de JVC-site en JVC-socials. 
 
Seniorenvoetbal 
 
Kampioenschap JVC Cuijk 1 
Heel belangrijk voor elke voetbalclub is het vlaggenschip, het eerste elftal. Onder leiding van 
de in augustus 2023 aangetreden coach Robert Grauwde en zijn begeleidingsteam is het JVC 
1 na enkele net mislukte pogingen gelukt overtuigend kampioen te worden in de derde 
klasse. Het team is bovendien verjongd. Vanuit JVC 2 sloten Juup van den Besselaar en Sil 
Geraets aan en hebben in seizoen 2023-2024 al op jonge leeftijd hun debuut mogen maken.  
 
Zaterdagveteranen 
 
Het team van de Zaterdagveteranen wordt al vele jaren aangestuurd door het duo T&T (Ted 
Seijnder en Theo Heiltjes). De veteranenteams uit de regio spelen geen competitie, maar 
regelen zelf hun wedstrijden die bovendien op zichzelf staan. Geen competitie met 
rekenvoetbal dus, maar gewoon gaan voor de winst. Als dit een verlies betekent wordt 
daaraan (doorgaans) niet al te zwaar getild. Eerst maar eens een goede derde helft en 
volgende keer beter. Blessures komen, zij het in beperkte mate, helaas wel voor, maar deze 
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zijn tegenwoordig meer te wijten aan de almaar toenemende leeftijd dan aan grof spel. Een 
jaarlijks hoogtepunt is het organiseren van het toernooi om de enorme en dus felbegeerde 
Land van Cuijk Cup. Dit gezellige 7×7-toernooi voor veteranenteams, vriendenteams, 
bedrijfsteams, buurtteams of clubteams trekt steeds meer zeventallen aan en vond 
vrijdagavond 31 mei 2024 plaats. Verder is de jaarlijkse teamavond met livemuziek en 
interessante spellen een bron van vreugde met als enige heikele onderdeel de uitreiking van 
de gevreesde Natte Krant. 
 
Walking Football 
 
Walking Football is in opkomst in het Land van Cuijk en te vinden op de velden van JVC Cuijk. 
Het bevorderen van bewegen ter bevordering van de gezondheid bij ouderen is belangrijk. 
Bureau Negen (promotor van sportactiviteiten) heeft samen met JVC Cuijk en het SWOC het 
plan opgevat om het Walking Football nieuw leven in te blazen. In Maart 2023 is begonnen 
met de eerste training. Deze vindt onder leiding van trainer Harrie Kersten elke 
donderdagochtend om 10 uur plaats op het hoofdveld van JVC Cuijk. De groep bestaat uit 
ongeveer 25 voetballers, van wie er elke training ongeveer 10 à 15 op het veld staan. 
Iedereen uit het Land van Cuijk is welkom, ook dames. Na afloop is er in de kantine een 
vrolijke nazit waarin Mientje Branje de spelers met groot invoelingsvermogen, gezelligheid 
en vaste hand koffie van koffie voorziet. 
 
35-plus 
 
De 35-plussers spelen op vrijdagavond hun wedstrijden tegen de omliggende verenigingen. 
Na afloop is er altijd een gezellige avond in de betreffende kantines. Ook de trainers en 
spelers van de lagere JVC-teams hebben weer een mooi seizoen gehad onder leiding van 
John Thijssen (JVC 2), Geert-Jan Janssen (JVC 3) en Perry Maselaman (MO20+). Continuïteit 
en plezier is voor de teams een belangrijk onderdeel. Dit is terug te zien in de resultaten en 
ook na de wedstrijd in de diverse derde helften.  
 
9. Vertrouwenscontactpersonen 
 
Vanaf juli 2023 zijn Lia Gaebler en Marlous van Megen aangesteld als vertrouwenscontact 
personen (VCP) van JVC Cuijk. Hiervoor werd deze functie door Rianne Hillenaar uitgevoerd. 
Van oktober 2022 tot oktober 2023 zijn er bij deze vertrouwenscontactpersonen geen 
meldingen geweest betreffende ongewenst gedrag. 
 
10. Vrijwilligerszaken  
 
De vrijwilligerscommissie bestaat uit Marian Bovenkerk, Marco Janssen, Marloes van Haren, 
Nordi Bouadar, Juanita Theunissen, Marco Janssen en Leo Giesbers. 
De volgende taken zijn door de vrijwilligerscommissie verricht: 

• VOG’s consequent laten vernieuwen door degenen die met jeugd werken en nieuwe 
vrijwilligers deze laten aanvragen. 

• Info aan ouders van Jo 7 t/m 11 verstrekken op de Kick Off dag aan het begin van het 
nieuwe seizoen.  

• Gesprekken voeren met mogelijk nieuwe leiders. 
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• Wegwijs maken en als aanspreekpunt fungeren voor nieuwe leiders/vrijwilligers. 
• Op ieders fysieke dan wel financiële vrijwilligersbijdrage letten. 
• Organiseren van de vrijwilligersavond. 
• Up to date houden van het vrijwilligersbestand en de taken die uitgevoerd zijn. 
• Het beleidsstuk vrijwilligers is aan het bestuur voorgelegd. 

 
We zijn met z’n allen verenigd in een vereniging. Niet een commerciële organisatie die dure 
diensten biedt tegen betaling. Niets gaat zomaar vanzelf. Elke club of vereniging moet nu 
eenmaal gedragen worden door de inzet van de leden en de ouders zelf. Ook wij, samen JVC 
Cuijk, moeten het gewoon zelf doen. Enthousiaste nieuwe vrijwilligers zijn bij ons dan ook 
altijd van harte welkom. 
 
11. Facilitaire zaken en accommodatie  
 
Ten eerste willen we graag onze waardering uitspreken voor de onderhoudsploeg die elke 
week klaarstaat om onze accommodatie en het sportpark te onderhouden. Van kleine 
reparaties tot het lijnen van de velden, ze doen het allemaal!  
 
Sinds enkele jaren zijn we onderdeel van de gemeente Land van Cuijk. Dit maakt het soms 
lastig om te bepalen wie wat moet doen. De afspraken met de oude en nieuwe gemeenten 
zijn niet altijd duidelijk. Vaak lossen we dit praktisch op in overleg met de gemeente, waarbij 
we afwegen hoeveel we nog gaan investeren in dit park, gezien de mogelijke 
ontwikkelingen. We weten dat ons park ouder wordt en soms gebreken vertoont, zoals de 
verlichting op het E-veld. We doen er alles aan om alles draaiende te houden, maar dit kan 
soms voor extra overlast zorgen.  
 
Afgelopen jaar hebben we twee geweldige klusdagen gehad, één in april en één in juni. Op 
30 maart, de dag na de drukbezochte carmeeting, hebben ongeveer 25 vrijwilligers, vooral 
van team 17-1, hard gewerkt. Dankzij een sponsor kregen ze wat extra’s voor hun trip naar 
Montpellier. Dit laat zien dat jongeren ook een mooie bijdrage kunnen leveren. We hopen 
dat dit de oudere jeugd motiveert om ook mee te doen.  
 
Samen hebben we de kleedkamers schoongemaakt, blikjes en flesjes opgeruimd, en de 
parkeerplaats geveegd. Vrijwilligers hebben ook reclameborden verplaatst en ramen 
streeploos gewassen. Ondanks dat we begin april al een mogelijkheid hadden om te klussen, 
waren er toch zo’n 20 mensen aanwezig tijdens de klusdag in juni. Een aantal leden heeft 
zich ingezet om de reclameborden aan de straatkant te verplaatsen en weg te halen, zodat 
het weer een aansluitend geheel vormt. Sommigen balanceerden op de trap, terwijl anderen 
de borden aanpakten en verplaatsten.  
 
Op de grasvelden waren de ballennetten aan vervanging toe. Er werden twee steigers 
opgebouwd, waarop enkele personen werkten. Vele hielpen met raad en daad. Gelukkig 
verliep alles in goede harmonie en hangen de netten er nu weer keurig bij.  
 
Als afsluiting van beide klusdagen hebben we gezamenlijk geluncht met een kroket of een 
frikandel. Dit begint een mooie traditie te worden. Het is fijn om te zien dat veel mensen 
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bereid zijn om een paar uurtjes de handen uit de mouwen te steken en zo onze 
onderhoudsploeg te ontlasten.  
 
Denk je dat dit iets voor jou is? Helpen bij diverse onderhoudsklussen of het netjes houden 
van de velden? Laat je dan horen. We kunnen altijd hulp gebruiken! 
 
Kunstgras 
 
Afgelopen jaar hebben we als bestuur hard gewerkt om ons oude veld te vervangen. We 
hebben veel gesprekken gevoerd, brieven geschreven en e-mails verstuurd. Zolang er geen 
afkeuringsrapport was, gebeurde er weinig. Uiteindelijk is ons veld drie keer gekeurd in één 
jaar. Maar laten we dat achter ons laten.  
 
Op 23 mei gingen we goed voorbereid naar de gemeente, met een dossier klaar voor de 
strijd. Tijdens het gesprek met wethouder mevrouw Hendriks hoorden we dat we ons veld 
mochten vervangen. Verbaasd en blij zaten we aan tafel. In overleg met de gemeente 
hebben we ervoor gekozen om dit proces zelf te begeleiden, zodat het snel kon gebeuren 
zonder vertraging door aanbestedingsprocedures.  
 
We hebben CSC Sport de opdracht gegeven en zij hebben het voor elkaar gekregen om ons 
veld tijdens de zomerstop te vervangen. Dit was bijna klaar voor de eerste wedstrijden van 
het seizoen. Er was veel druk, maar we hebben nu een mooi veld dat veel duurzamer is dan 
het oude. We moeten er wel goed voor zorgen, dus wees er zuinig op. Op zaterdag 28 
september hebben we samen met wethouder mevrouw Hendriks het veld geopend.  
 
De komende maanden staan in het teken van het herstellen van de poort, het regelen van 
onderhoud en het afhandelen van de subsidie. Als er nog budget over is, kunnen we 
misschien kleine verbeteringen doorvoeren, zoals nieuwe dug-outs.  
 
12.  Vrienden van JVC      
 
De medegrondleggers van de “Vrienden van JVC”, Marion, Robert en Jolanda Weijers en 
Peter Pluk hebben inmiddels hun werkzaamheden beëindigd. Om dit initiatief voort te 
zetten hebben wij Reinald Theunissen en zijn vader René Theunissen bereid gevonden de 
benodigde taken op zich te nemen. Dit is voor JVC Cuijk een zeer belangrijk initiatief, mede 
om de voorzieningen voor met name de jeugd en de lagere elftallen op peil te houden en te 
moderniseren. Ook kunnen hiermee activiteiten en projecten binnen de vereniging 
financieel ondersteund worden.   
De komende maanden gaan Reinald en René Theunissen zich verdiepen in een vernieuwde 
opzet en zullen dit vervolgens communiceren. Dus…. hou de sociale media van JVC Cuijk 
(Facebook en Instagram) in de gaten.  
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met Reinald Theunissen (06-22182729) of 
Geert-Jan Heijl (06-25633216).  
 


